



# 香港聖類斯中學家長教師會

通告第 02 號 (21/22)

## 召開家長教師會第二十八屆會員大會事宜

各位會員：

「香港聖類斯中學家長教師會」成立至今已第二十八屆，在此多謝各位家長們歷年來熱心支持及參與本會舉辦的活動，更多謝全體執行委員會委員和家長義工們在去年積極參與，會務得以順利進行，特此致謝。

本會將舉行第二十八屆會員大會，誠邀閣下出席，詳情如下：

- 日期：2021 年 9 月 18 日(星期六)  
時間：下午 2 時 30 分  
地點：以 Zoom 通訊軟件在互聯網上進行  
程序：1) 通過第二十八屆會員大會議程；  
2) 通過第二十七屆會員大會會議紀錄；  
3) 通過第二十八屆執行委員會會務報告；  
4) 通過第二十八屆執行委員會財務報告；  
5) 通過大會動議議案；  
6) 第二十九屆執行委員會委員選舉；  
7) 交職儀式

請於 2021 年 9 月 10 日(星期五)前經電子系統 eClass 遞交回條。如有查詢，請致電 2559 9084 與容逸沛老師聯絡。

Zoom 視訊會議的連結及相關資料將透過 eClass 於 2021 年 9 月 18 日早上，提供給各位參與週年大會的家長會員。

香港聖類斯中學家長教師會會長  
李健榮謹啟

2021 年 9 月 3 日

(PTA/21-22/02)



## 香港聖類斯中學家長教師會 第二十八屆會員大會 回條

會長：


本人 \_\_\_\_\_ (家長/監護人姓名) 為學生 \_\_\_\_\_ (班別 \_\_\_\_\_ 學號 \_\_\_\_\_) 的家長/監護人，\*樂意 / 無暇 出席第二十八屆會員大會。

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

聯絡電話(有 Whatsapp 功能)：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

\* 請刪除不適用者

 請於 2021 年 9 月 10 日(星期五)前經電子系統 eClass 遞交回條。

配合環保，減用紙張，會務及財務報告文件將舉行會員大會前經 eClass 發出。



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association  
Circular No. 02 (21-22)

3<sup>rd</sup> September, 2021

Convening of the 28<sup>th</sup> General Meeting of the Parents-Teachers Association

Dear Members,

The Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association has been established for 28 years and we would like to take the opportunity to thank all parents for your support and participation with the activities over the years. We would also like to give our special thanks to all executive committee members and parent volunteers who have contributed and made all our events successful.

You are cordially invited to attend the 28<sup>th</sup> General Meeting of the Parents-Teachers Association, the details of which are as follows:

- Date : 18<sup>th</sup> September, 2021 (Saturday)  
Time : 2:30 p.m.  
Venue : Zoom Conference  
Details : 1) Adoption of the 28<sup>th</sup> General Meeting Agenda  
2) Adoption of the 27<sup>th</sup> General Meeting Minutes  
3) Adoption of the 28<sup>th</sup> Executive Committee Meeting Report  
4) Adoption of the 28<sup>th</sup> Executive Committee Financial Report  
5) Adoption of the 28<sup>th</sup> General Meeting Motion  
6) Election of the 29<sup>th</sup> Executive Committee Members  
7) Handover Ceremony

Please fill in and return the reply slip through electronic system eClass before 10<sup>th</sup> September, 2021 (Friday). Should you have any enquiries, please contact Mr. Yung Yat Pui at 2559 9084.

The access link and related information of the Zoom conference will be provided to parents who are participating through eClass on the morning of 18<sup>th</sup> September, 2021 (Saturday).

Lee Kin Wing, Keith  
The Chairman of Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association  
Circular No. 02 (21-22) (PTA/21-22/02)

Convening of the 28<sup>th</sup> General Meeting of the Parents-Teachers Association - Reply Slip

Chairman :

I \_\_\_\_\_ (Parent/Guardian) of Student \_\_\_\_\_ (Class \_\_\_\_\_  
No. \_\_\_\_ ) \*will / will not attend the 28<sup>th</sup> General Meeting of the Parents-Teachers Association.

Parent/Guardian Signature : \_\_\_\_\_

Contact No. (w/Whatsapp) : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

\* Please delete where inappropriate.

✂ Please return this reply slip through electronic system eClass before 10<sup>th</sup> September, 2021 (Friday).

In line with environmental protection and paper reduction, all conference and financial information will be disseminated through eClass before the meeting.